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Vragen het lid Van Velzen (SP) aan
de minister van Justitie over het
bericht dat iemand drie keer de
gevangenis in moest voor hetzelfde
strafbare feit. (Ingezonden 13 juli
2009)

1
Is het bericht waar dat iemand drie
keer zijn straf uit heeft moeten zitten
voor hetzelfde strafbare feit?1 Hoe
heeft dit kunnen gebeuren?

2
Is de administratie zo slecht op orde
bij het Openbaar Ministerie, dat niet
geregistreerd wordt dat iemand zijn
straf al heeft uitgezeten? Welke
maatregelen zijn inmiddels genomen
zodat dit niet weer kan gebeuren?

3
Hoe is het mogelijk dat zelfs met
voortdurende druk van de advocaat
niet in werd gezien dat hier iets niet
klopte?

4
Is het vaker gebeurd dat iemand ten
onrechte zijn straf uit heeft gezeten
omdat de administratie bij justitie niet
op orde was? Zo ja, hoeveel heeft dit
de overheid aan schadevergoeding
gekost?

1 De Pers, 10 juli 2009: «Drie keer in de bak
voor zelfde feit»
http://www.depers.nl/binnenland/321283/
Drie-keer-in-de-bak-voorzelfde-feit.html

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 30 juli
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
Velzen (SP) van uw Kamer over het
bericht dat iemand drie keer de
gevangenis in moest voor hetzelfde
strafbare feit (ingezonden 13 juli
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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